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时间：2018-12-20

最后学位：美国德州大学奥斯汀分校经济学博士

岗位职称：常任副教授 

研究领域：微观经济理论，博弈论，市场机制设计

教学课程：研究生 高级微观经济学，经济数学，市场机制设计

专题；本科生 中级微观经济学，高级微观经济学，博弈论 

办公室：经济学院楼523

电 话：86-021-65902570 

Email：tangqianfeng198@gmail.com

个人主页

通讯地址：上海市国定路777号 上海财经大学经济学院

邮 编：200433 

教师简介

工作经历：

2017年至今，上海财经大学经济学院，常任副教授 

2015年-2017年，上海财经大学经济学院，副教授 

2011年-2015年，上海财经大学经济学院，助理教授 

教育背景：

2006年-2011年，德州大学奥斯汀分校经济系，经济学博士 

2002年-2006年，华中科技大学经济学院，经济学学士 

发表论文

"Epsilon-Stability in School Choice," (with Chao Huang and Ziwei Wang), Social Choice and Welfare, 49 (2017), 277-

286.
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"Hierarchies of Belief and the Belief-invariant Bayesian Solution," Journal of Mathematical Economics, 59 (2015), 111-

116

"Interim Partially Correlated Rationalizability," Games and Economic Behavior, 91 (2015), 36-44

"A New Perspective on Kesten's School Choice with Consent Idea," (with Jingsheng Yu), Journal of Economic Theory, 

154 (2014), 543-561

工作论文

On Stable and Efficient Mechanisms for Priority-based Allocation Problems, with Kang Rong and Yongchao Zhang, 

2017 

Weak Stability and Pareto Efficiency in School Choice, with Yongchao Zhang, Revised, 2017 

Hierarchical Exchange Rules and the Core in Indivisible Objects Allocation, with Yongchao Zhang, 2016 

A Theory of Value Distribution in Social Exchange Networks, with Kang Rong, 2014 

A Competitive Model of Ranking Agencies, with Chun Qiu, 2013
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